
 

 

 

 

 

VENTSPILS VALSTSPILSĒTAS PAŠVALDĪBA 

IZGLĪTĪBAS KOMISIJA 

Jūras iela 36, Ventspils, LV3601, Latvija,  tālr.: 63601224; e-pasts: izglitibas.komisija@ventspils.lv 

 

Ventspilī 

 

2024.gada 16. jūlijā            Nr.17 

 

 

Sēdes norises laiks: no plkst. 11:00 – 12:00 

 

Sēdē piedalījās: 

komisijas priekšsēdētājs: A.Grigalis. 

Komisijas locekļi – J.Vītoliņš, I.Buņķe, D.Korna, L.Priekule, P.Kopmane, K.Boitmane, 

E.Udodova. 

 

Sēdē nepiedalījās: I.Vašuka, K.Vāgnere – Davidova, O.Mihailovs. 

Sēdē pieaicināti: I.Tamane, J.Bakanauska, K.Jacevičs, J.Macpans, I.Bužoka, Z.Bite. 

 

Sēdi vada: Izglītības komisijas priekšsēdētājs A.Grigalis 

Protokolē:  Izglītības pārvaldes izglītības darba  speciāliste I.Vītola 

 

Sēde norisinās attālināti. 

Ventspils valstspilsētas pašvaldības Izglītības komisijas priekšsēdētājs Andris Grigalis izsaka 

priekšlikumu sēdes darba kārtību papildināt ar trim papildjautājumiem un apstiprināt sekojošu darba 

kārtību: 

 

1. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu MIKC “Ventspils Mūzikas vidusskola” pedagogam. 

2. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes "Rūķītis" vadītājas atbrīvošanu no amata. 

3. Par Izglītības inovācijas balvu pasniegšanu nominācijā “Gada skolēns”. 

4. Par grozījumiem Izglītības pārvaldes budžetā. 

Papildus iekļauti jautājumi. 

5. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes "Margrietiņa" vadītājas atbrīvošanu no 

amata. 

6. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes "Pasaka" vadītājas atbrīvošanu no amata. 

7. Par klašu komplekta skaita noteikšanu 10. klasēs 2024./2025. mācību gadā. 

 

Izglītības komisijas locekļi vienbalsīgi nolemj:  

Apstiprināt Izglītības komisijas priekšsēdētāja piedāvāto darba kārtību. 

 

Darba gaita: 

1. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu MIKC “Ventspils Mūzikas vidusskola” pedagogam. 

Ziņo J.Macpans: Atkal notiek cīņa par skolotājiem un par to cik visi ir svarīgi. Maijā no 

skolotājas […] saņēmu iesniegumu par to, ka viņai būtu nepieciešams dienesta dzīvoklis. Šī 

skolotāja, protams, mums skolā ļoti nozīmīga, strādā pārsvarā ar bērnu mūzikas skolas 

audzēkņiem, tas ir, ar pilsētas bērniem. Mūzikas skolā strādā no 2019. gada. Skolotāja sevi ir 
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pierādījusi kā ļoti aktīvu un radošu cilvēku, iesaistījusies visos skolas jubilejas pasākumos, 

valsts konkursos un organizējusi festivālus. Lūdzu atbalstīt viņas vēlmi iegūt dienesta 

dzīvoklī, jo šis pedagogs ir ļoti vērtīgs gan Mūzikas skolai, gan pilsētai.  

Viedokli izsaka:  A.Grigalis, J.Bakanauska. 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt dzīvojamās telpas izīrēšanu MIKC “Ventspils Mūzikas vidusskola” pedagogam. 

 

Izglītības pārvaldes vadītāja J.Bakanauska rosina7. jautājumu skatīt kā 2. jautājumu. 

Komisijas locekļi atbalsta priekšlikumu. 

 

2. Par klašu komplekta skaita noteikšanu 10. klasēs 2024./2025. mācību gadā (papildus 

iekļauts jautājums). 

Ziņo J.Bakanauska: Jau aprīlī Izglītības komisijā skatījām jautājumu par 10. klašu 

komplektāciju un par skolēnu skaitu desmitajās klasēs. Esam bijuši ļoti piesardzīgi savos 

minējumos, kā mums varētu būt ar pretendentiem. Jāsaka, ka Ventspils vidusskolas 10. klases 

šajā gadā ir tiešām ļoti pieprasītas. Mēs operējām ar skaitli 236. Pretendenti dotajā mirklī ir 

267. Protams, ka tas zināšanu līmenis un arī sasniegumi ir dažādi. Katra skola atbilstoši savai 

uzņemšanas kārtībai pretendentus vērtē. Kopā ir 318 iesniegumi. Mēs varam secināt, ka ir 

atsevišķi jaunieši, kas startējuši vairākās izglītības iestādēs. Vienlaicīgi esam arī saņēmuši 

Ventspils 4. vidusskolas iesniegumu par iespēju palielināt izglītojamo skaitu no 48 līdz 60, jo 

pieprasījums tieši Ventspils 4. vidusskolā ir ļoti liels, audzēkņi ir arī ar labiem sasniegumiem. 

Protams, atsakot un atstājot uzņemamo skaitu 48, iespējams, ka lielākā daļa no viņiem 

izvēlētos arī Ventspils 6. vidusskolu vai Ventspils 2. vidusskolu. Bet neskatoties uz to, ka 

palielinātu skaitu uz 60, kas nu vēl pēc redzamajiem sasniegumiem spējīgi mācīties 

vidusskolā, un viņiem neviens to arī neliegs, bet dot iespēju to darīt arī Ventspils 6. 

vidusskolā, tur divās klasēs palielinātu skaitu līdz 70. Bet tas nenozīmē, ka skolai šis skaits 

70 jānodrošina. Ja zināšanu līmenis ir tiešām neatbilstošs, tad nav obligāti skolēns vidusskolai 

jāuzņem. Rosinām atstāt šo klašu skaitu pa divām, nevis veidot trīs klases, jo vidusskolā ir 

grozu sistēma, kur ļoti daudz notiek mācīšanās grupās. Piemēram, 4. vidusskolā būs divas 

klases ar 60 audzēkņiem, kurus var dalīt gan trīs, gan četrās grupās, atbilstoši tam kādus 

grozus un kādus mācību priekšmetus izglītojamie ir izvēlējušies. Tāpat tas tiks organizēts arī 

6. vidusskolā. Aicinu abas direktores papildināt mani, ja neesmu visu pateikusi. 

Papildina I.Bužoka un Z.Bite. 

Turpinās jautājumi un diskusijas: A.Grigalis I.Buņķe, L.Priekule, D.Korna, J.Vītoliņš, 

I.Tamane, J.Bakanauska. 

 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalsta uzņemamo izglītojamo skaita noteikšanu 10. klasēs 2024./2025. mācību gadam. 

 

3. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes "Rūķītis" vadītājas atbrīvošanu no amata. 

Ziņo J.Bakanauska: Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” vadītāja Sarma 

Beļajeva pēc atgriešanās no ilgstošas slimošanas izteica vēlmi, ka vairāk neturpinās darbu. 

Līdz ar to 3. jūlijā ir noslēgta vienošanās par to, ka viņa darba attiecības neturpinās darba 

nespējas dēļ. Lūdzam saskaņot lēmumprojektu, lai varam virzīt apstiprināšanai Ventspils 

valstspilsētas domē.  
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Komisijas locekļi izsaka priekšlikumu - Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” 

vadītāju Sarmu Beļajevu apbalvot ar Ventspils valstpilsētas pašvaldības Atzinības rakstu. 

J.Bakanauska rosina jautājumu “Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” 

vadītājas Sarmas Beļajevas apbalvošanu ar Ventspils valstpilsētas pašvaldības Atzinības 

rakstu” Izglītības komisijā izskatīt aptaujas kārtībā ar elektroniskā pasta starpniecību. 

 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt lēmumprojektu “Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes "Rūķītis" vadītājas 

atbrīvošanu no amata” un  jautājumu “Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Rūķītis” 

vadītājas Sarmas Beļajevas apbalvošanu ar Ventspils valstpilsētas pašvaldības Atzinības 

rakstu” Izglītības komisijā izskatīt aptaujas kārtībā. 

 

4. Par Izglītības inovācijas balvu pasniegšanu nominācijā “Gada skolēns”. 

Ziņo J.Bakanauska: Ir noslēdzies mācību gads un katru gadu tradicionāli notiek pasākums 

Izglītības inovācijas balvas pasniegšana nominācijā “Gada skolēns”. Atbilstoši nolikumam 

šogad ir trīs audzēkņi, kas sasnieguši augstos līmeņus un saņems nomināciju “Gada skolēns”, 

un četri audzēkņi saņems Pateicības. Gada skolēna naudas balvas apmērs ir 215 EUR, 

savukārt, Pateicību ieguvušiem 75 EUR apmērā, kopā būtu nepieciešami 1013 EUR. Šajā 

pozīcijā pietrūkst 934 EUR, līdz ar to Izglītības pārvalde rosina šo summu pārlikt no rīcības 

programmas “Mācīšanās kvalitātes uzlabošanas sistēmas izveide izglītības iestādēs” 

motivācijas balvām rezervētajiem līdzekļiem.  

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt Izglītības inovācijas balvu pasniegšanu nominācijā “Gada skolēns”. 

 

5. Par grozījumiem Izglītības pārvaldes budžetā. 

Ziņo J.Bakanauska: Jautājums jau izskatīts Ekonomikas un budžeta komisijā, bet atbilstoši 

nolikumam tas jāskata arī Izglītības komisijā. Tāpēc šis jautājums būs informatīvi. Valsts 

finansējumā ir jāiegroza 4 396 EUR apmērā, jo Augstas klases sportistiem tiek piešķirts 

lielāks finansējums nekā bija plānots budžetā. Atbilstoši noslēgtajiem līgumiem ir piešķirts 

valsts finansējums 16 500 EUR apmērā ukraiņu - latviešu bērnu nometnēm, par kurām jau 

iepriekš esam skatījuši komisijā, finansējums jāsaliek atbilstoši pa pozīcijām. Savukārt, 

14 553 EUR ir piešķirts finansējums ukraiņu bērniem neformālajām aktivitātēm. 2 946 EUR 

apmērā Izglītības pārvalde ir saņēmusi no Erasmus+ projekta “Attīstoša, dabiska un 

iekļaujošo pirmsskolas izglītība” kā pēdējo maksājumu, kas atbilstoši pa pozīcijām ir 

jāiegroza. Maksas pakalpojumos 736 EUR nav atzītas par attiecināmām izmaksām Ventspils 

Valsts 1. ģimnāzijas projektam “Ceļš uz pilsētu”. Ģimnāzijas direktore ir sniegusi 

informāciju, kāpēc tas tā ir noticis un pēc Ekonomikas un budžeta komisijas pārstāvju 

ieteikuma. Kļūdu ir izdarījuši itāļu sadarbības partneri, kas ir atzīmējuši 7 dienu vietā 8 dienas 

un līdz ar to strādājuši viņi ir 8 dienas, par 8 dienām esam iedalījuši finansējumu, bet diemžēl 

viena diena nav attiecināma, un tā ir 736 EUR apmērā. Ģimnāzija un Izglītības pārvalde lūdza 

atbalstīt no ģimnāzijas maksas pakalpojumu budžeta plānotajiem līdzekļiem šo dienu nosegt. 

 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Pieņemt zināšanai. 
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6. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes "Margrietiņa" vadītājas atbrīvošanu no amata 

(papildus iekļauts jautājums). 

Ziņo J.Bakanauska: Jautājums par pirmsskolas izglītības iestādes “Margrietiņa” vadītājas 

[…] atbrīvošanu no amata. Tas ir saistīts ar izglītības iestāžu reorganizāciju. Ar vadītāju 

noslēgts darba uzteikums, pēdējā darba diena 31. augusts. Vadītāja no vakardienas ir 

atvaļinājumā, tāpēc šis uzteikums ir noslēgts jau 12. jūlijā. 11. jūlijā pašvaldība saņēmusi 

Izglītības un zinātnes ministrijas saskaņojumu par to, ka reorganizāciju pirmsskolā var veikt. 

un līdz ar to arī mēs šīs visas procesuālās darbības sākām. Lūdzam atbalstīt lēmuma projektu 

“Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Margrietiņa” vadītājas […] atbrīvošanu no 

amata”.  

 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Margrietiņa” 

vadītājas […] atbrīvošanu no amata”.  

 

7. Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes "Pasaka" vadītājas atbrīvošanu no amata 

(papildus iekļauts jautājums). 

Ziņo J.Bakanauska: Šorīt no rīta esam parakstījuši vienošanos ar […] un esam iesnieguši 

materiālu Ventspils valstspilsētas pašvaldībā, bet pašreizējā momentā nav vīzējuma uz 

Izglītības komisiju. Lūdzu atļauju par šo jautājumu ziņot šobrīd un aicinu par jautājumu balsot 

aptaujas kārtībā elektroniskā veidā pēc vīzējuma saņemšanas no pašvaldības, jo šo jautājumu 

vēlamies virzīt kopā ar iepriekš izskatītajiem jautājumiem par vadītāju atbrīvošanu no amata. 

Komisijas locekļi atbalsta Izglītības pārvaldes vadītājas priekšlikumu. 

Turpina J.Bakanauska: Kā jau minēju šodien […] parakstīja darba līguma uzteikumu par to, 

ka darba tiesiskās attiecības izbeidzās 31. augustā. Šodien un rīt notiek jau nodošanas un 

pārņemšanas darbi, jo […] no 18. jūlija līdz 31. augustam atradīsies atvaļinājumā. Un Kristīne 

Boitmane jau šodien un rīt komisijas klātbūtnē pārņems pirmsskolas izglītības iestādes 

“Pasaka” visas lietas. Lūdzu komisijai šobrīd pieņemt zināšanai un pēc e-pasta saņemšanas 

balsot par jautājumu aptaujas kārtībā.  

Komisijas locekļi vienojas par šo jautājumu balsot šodien un Izglītības pārvalde informēs par 

vīzējuma saturu un materiāla pieejamību sanāksmju vadības sistēmā. 

 

Komisija nolēma: (visiem balsojot “par”) 

Atbalstīt lēmuma projektu “Par Ventspils pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaka” vadītājas 

[…] atbrīvošanu no amata”.  

 

Komisijas priekšsēdētājs  (personiskais paraksts)         A.Grigalis 

 

 

Protokolētājs    (personiskais paraksts)                                           I.Vītola 

 

 

 

 

DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA 

ZĪMOGU 


